

21-2-1996



Aan Martin Uittenbosch, Ton van Houdt, Ben Katuin,
Michael Veder, Jos van de Biggelaar.

Hierbij nodig ik jullie uit voor een hoofdbestuursvergadering op dinsdag 5 maart a.s.
Zonder tegenbericht vindt deze plaats in het nieuwe clubhuis aan de Staddijk 109.

Agenda;

1. Bestuurssamenstelling.

Nog voordat Frans en Roos bedankten als bestuurslid had ik Jos van de Biggelaar gevraagd als bestuurslid. Nadien heb ik met hem gesproken over een functie als penningmeester. We zijn er hierbij vanuit gegaan dat het werk aan de boekhouding bij een ander kan worden ondergebracht en uit deze boekhouding maandelijks overzichten kunnen worden opgesteld.

Daarnaast had ik reeds Michael Veder, secretaris van de sectie honk- en softbal, gevraagd voor deze sectie plaats te willen nemen in het bestuur.

Officiële toetreding uiteraard vast te stellen door de ALV.

We moeten wat afspreken t.a.v. het afscheid van Frans en Roos.

2. Inschrijving Kamer van Koophandel.

Momenteel staan Frans en ik bij de K.v.K. te boek als vertegenwoordigers van de vereniging. We zullen hiervoor veranderingen moeten opgeven. Zolang ik de enige ben voel ik weinig voor het nemen van besluiten van enig belang.

3. Voortbestaan sectie Badminton.

De belangstelling voor deze sport is zo teruggelopen dat er nodig gesaneerd moet worden. Duidelijk is dat na de zomer geen seniorenactiviteiten meer zullen worden gecontinueerd. Over de jeugd wordt nog onderhandeld met andere verenigingen.

4. Clubhuis Staddijk.

Het clubhuis is opgeleverd, door de vorst konden de aansluitingen nog niet worden aangebracht en is ook nog niet begonnen aan de afwerking van de omgeving. De accommodatie wordt zaterdag 30 maart a.s. geopend door wethouder Buitenhuis en de bondsvoorzitter.

5. Turnhal.

In het voorjaar vertrekt Allpa en komt dat deel leeg te staan. Het plan voor de nieuwe hal lijkt vast te staan, van Sport en Recreatie gaat echter weinig concreets uit t.a.v. definitieve besluitvorming, beschikbaar budget, alsmede de voorwaarden waaronder de hal tot stand kan komen en geëxploiteerd kan worden. De commissie werkt momenteel aan een beleidsstuk met als hoofdmoot de exploitatie.

6. Korfbalakkommodatie.

De sectie kan aankomend seizoen nagenoeg geen gebruik meer maken van de kunstgrasvelden van Quick. Dit betekent dat het veld verder ingericht moet worden en het clubhuis moet worden uitgebreid. De harde sector van de gemeente is reeds begonnen aan ontwerptekeningen voor de kleedkamers, het gesprek met Sport en Recreatie komt maar moeilijk op gang.

7. Ledenvergadering.

Naast wat normaal in het voorjaar op de ALV aan de orde moet komen zal naar verwachting toch ook besluitvorming moeten plaatsvinden over de turnhal. Het lijkt verstandig in elk geval datums vast te leggen voor de ALV en voor het gereed hebben van begrotingen.

8. Kasverslagen.

Van de gehele vereniging is lang niet elke boekhouding van het afgelopen seizoen gecontroleerd. De verantwoordelijkheid voor de inhoud en volledigheid van de controle ligt bij de kaskontrolecie van de ALV. Het hoofdbestuur behoort hier op toe te zien. Het lijkt nuttig dat afspraken worden gemaakt om alsnog ontbrekende controles te laten uitvoeren.

9. Statuten en huishoudelijk reglementen.

Het lijkt nuttig dat we dit onderwerp weer eens aansnijden. Het eenvoudigste aan te passen zijn de huishoudelijke reglementen. Graag ontvang ik van de sekties per ommegaande de meest recente exemplaren. Ik zal deze dan onder de hoofdbestuurleden verspreiden. Een volgende vergadering kunnen we daar inhoudelijk dan eens op ingaan om te bekijken of bijstelling gewenst is. Op dit moment houdt nagenoeg niemand zich hier aan. Als dat bewust zo is kunnen we e.e.a. beter aanpassen aan de bestaande situatie.

10. Wat verder ter tafel komt.

Met vriendelijke groeten,

Simon Kersten